
О Т Ч Е Т 

ЗА ДЕЙНОСТТА НА ОБЩЕСТВЕНИЯ СЪВЕТ 

ПРИ  ОУ „СВ.СВ.КИРИЛ И МЕТОДИЙ” С. ДИВОТИНО,ОБЩ. ПЕРНИК  

ЗА УЧЕБНАТА 2019/2020 ГОДИНА 

       Общественият съвет при  ОУ „Св.Св.Кирил и Методий”  с. Дивотино, общ.  Перник 

е избран на общо събрание на родителите на 21.11.2019г. и утвърден със заповед на 

директора на училището    № 179/20.12.2019 г.за срок от 3 години  

На 26.11.2019г. се проведе обща родителска среща, на която родителите предложиха и 

избраха представители от общноста зачленове на  обществения съвет и техните 

резерви. Г-жа Тренчева запозна присъстващите с функциите на Обществения съвет, 

чрез ясна и изчерпателна презентация. 

Поименен състав на обществения съвет  към ОУ „ Св.Св.Кирил и Методий” с 

Дивотино избран за срок от три години, както следва: 

1. Основни членове: 

1.1. Симеон Трайков Методиев – представител на финансиращ орган – 

представител на работодателите   

1.2. Биляна Евгениева Миткова – представител на родителите /председател/  

       1.3. Цветелина Василева- представител на родителите 

1.4. Деница Спасова Анакиева- представител на родителите                              1.5. 

Надежда Бориславова Божкова-  представител на родителите 

2. Резервни членове: 

2.1 Емилия Дичева -  резервен член на финансиращ орган- представител на 

работодателите 

2.2. Мая Божичкова – представител на родителите 

2.3. Теодора Свиленова- представител на родителите 

През учебната година са проведени 5 заседания. 

На своето първо заседание на 10.12.2019г. членовете се запознаха с правилника за 

създаването, устройството и дейността на Обществените съвети към училищата. 

Избраха председател Биляна Миткова и разискваха предложения за сключване на 

споразумения между училището, родителите и учениците за повишаване отговорността 

и задълженията на всички страни имащи отношение към образованието и възпитанието 

на учениците. 

Обсъждани бяха въпроси относно неотложни ремонтни дейности във връзка с 

честването на 140 годишния юбилей на училището, именно при възможност ремонт на 

фасадата, входните външни врати на дворното пространство, които са в лошо 

състояние, реконструкция на беседката, подмяна на дограма в една класна стая, 

външните бетонови стълби. 

Обществения съвет взе решение 140 годишния юбилей да бъде отбелязан на 

11.05.2020 г.  и да бъде съставен инициативен комитет в които да влизат родителските 

активи по класове и представители на други институции, кметство, читалище, 

библиотека и др. 



През м. февруари се проведе заседание, на което беше направен отчет на 

четвъртото тримесечие за 2019 г. От така изнесените резултати и цифри става ясно, че 

училищното ръководство приключва финансовата година без задължения и преходен 

остатък, който трябва да се преразпределя. Единствено по проект „ Подкрепа за успех“ 

има преходен остатък за 2020г., но това са целеви средства единствено и само по 

проект и не могат за се разходват по други параграфи. 

Във връзка с възникналата противоепидемична обстановка в страната от м. март 

2020 г. следващото заседание на обществения съвет се проведе индивидуално с всеки 

член, като на ел. пощи бяха изпратени необходимите материали, а именно: план на 

бюджет 2020 ; избор на учебници за учениците от 1,2,5 и 6 клас, и предложения за 

училищен план прием за учебната 2020/2021 г. 

Следващите заседания за отчет на бюджета се провеждаха онлайн в ZOOM. 

На последното заседание през месец септември, което се проведе присъствано 

поради преместване на ученици от училището в друго училище и населено място и 

участие на техния родител Надежда Славчева Божкова в Обществения съвет, г- жа 

Тренчева обяви, че нейното място се заема от първата резерва на Обществения съвет , а 

именно Мая Божичкова Първанова.  

Във връзка с провеждането на обучение в електронна среда от разстояние родителите 

предложиха: 

1. Да се  наблегне на използването на електронните учебници по отделните предмети с 

цел постигане на трайни знания и по- високи резултати в образователния процес.  

2. Да се подобрява взаимодействието между учител и родител в училищната общност, 

чрез информиране  на  заинтересованите страни за постиженията и добрите практики в 

училището, съответно за качеството на предлаганото образование и постиженията на 

учениците, чрез използване на данните от елекронния дневник с който работи 

училището. 

 

        

 

 

                                                            Председател: ……………. 

                                                                                    


